

TSUEN WAN PUBLIC HO CHUEN YIU MEMORIAL COLLEGE



S1 Admission Information Talk cum School Visit

Date: 15th November 2025 (Saturday)

Time: 9:00 a.m. – 1:00 p.m.

Content:

Two sessions of S1 Admission Talk start at 9:00 a.m. and 11:30 a.m. respectively.

Two sessions of S1 Admission Talk share identical content. Please make a reservation on our school website as capacity of each session is limited.

S1 Admission Talk focuses on the implementation and characteristics of our school's curriculum, students' performances, support to S1 newcomers and procedures of S1 admission. We offer on-site participation and live webcast.

School Visit opens from 9:00 a.m. to 1:00 p.m.

There will be game stalls and performances at the playground, Common Activity Area (CAA) and special rooms. Please come and join us!

S1 Admission Talk

Registration:

1. Register online through <http://www.twphcymc.edu.hk> (Scan the QR code to directly link to the registration webpage.)
2. Call the school office to make a reservation (Tel: 2496 6000)
3. Students must register at their primary school and submit class and name details to reserve two seats for the seminar by 20th October 2025, without needing to register with our school again.
4. Registration starts at: 27th October 2025 (Monday) 10:00 a.m.
Registration ends at: 12th November 2025(Wednesday) 5:00 p.m. (Register on a first come first served basis as capacity of each session is limited.)
5. If on-site participation is full, interested parties should register for the live webcast sessions.



Public transportation to our school:

Minibuses: 81M, 82M, 94, 312



Buses: 32, 32M, 36, 40P, 43X, 936

MTR: Tai Wo Hau Station, Tsuen Wan Station"



School Development Plan

The Major Concerns of our school for the three academic years 2025 to 2028 are:

1. Inspired to Learn, Prepared to Lead: Cultivating self-directed learners through reflection, goal-setting, and innovative tools for a transformative future.
2. United in Legacy, Growing in Purpose: Strengthening Well-being, Values, and National Identity for HCY's Golden Jubilee and Beyond.



Selection Criteria for the 2026-2027 Secondary One Discretionary Places Application:

Academic performance	50%
Interview	40%
Awards & Extra-curricular activities	10%

*Apart from the usual interviews, applicants with outstanding musical ability will be shortlisted and invited for an audition, in which bonus points will be awarded to candidates with exceptional performance.

Application period: 2 January to 16 January 2026

Starting from **15th November 2025 (Saturday)**, the 'Secondary One Discretionary Places Application Form' will be distributed after the S1 Admission Information Talk. Parents can also collect the application form at our school from that date, or visit the school website to download the application form via the hyperlink: <http://www.twphcymc.edu.hk>

Documents Required:

- a. The application form for S1 Admission from the school
 - b. The application form for S1 Discretionary Place (DP) from the EDB (please fill in "Tsuen Wan Public Ho Chuen Yiu Memorial College" in the space provided for the "Name of School Applied For" in every copy and to be completed by the parent)
 - c. Photocopies of school report cards (P.4 & P.5: both first and second term; P.6: only first term);
 - d. Photocopies of certificates for awards, extra-curricular activities and community services stated in the application form (within the period from 1 September 2023 to 31 December 2025) The documents should be limited to 10 pieces of A4-sized paper (i.e. 20 pages, including photocopies of P4 to P6 school report cards)
 - e. A self-addressed envelope affixed with \$2.2 stamp
 - f. In addition to submitting a paper application to the school office during office hours, you can also submit DP applications via the SSPA e-Platform:
For Parents registered as SSPA e-Platform users and bound their account with "iAM Smart+", apart from the paper Application Form, they may submit DP applications via the SSPA e-Platform.
- *No matter whether the applications are submitted in paper form or via the SSPA e-Platform, they may apply to not more than two participating secondary schools. If they apply to more than two participating secondary schools for DP, the DP applications of their child will be rendered void.



荃灣公立何傳耀紀念中學



中一收生講座暨校園參觀

日期：2025年11月15日（星期六）

時間：上午9:00 - 下午1:00 地點：本校

內容：

兩場禮堂講座 分別於上午9:00、11:30舉行。

兩場禮堂講座內容相同。現場講座設人數限制，敬請登記留座。

講者介紹本校課程的施行及特色、學生表現、對中一新生的支援及中一收生程序。

講座將同時以現場及網上直播形式進行。

校園參觀 由上午9:00至下午1:00

本校在操場、共享活動空間及特別室分別設有攤位遊戲及表演。歡迎到校參與！

講座報名方法：

- 於本校網址網上報名：<http://www.twpchcymc.edu.hk>（掃描QR Code可直接連結至報名網頁）
- 致電校務處預留座位（電話：24966000）
- 2025年10月20日或之前，經學生就讀小學登記，遞交班別、姓名資料，可預留講座座位兩個，毋須再自行向本校報名。
- 開始登記日期及時間：2025年10月27日（星期一）早上10時；
截止日期及時間：2025年11月12日（星期三）下午5時
- 現場講座報名，額滿即止，可報名參加網上講座。



可達本校公共交通工具：

小巴：81M、82M、94、312 **巴士**：32、32M、36、40P、43X、936 **港鐵**：大窩口站、荃灣站

學校發展計劃

本校2025至2028三個學年的「學校重點關注事項」為：

- 一、自主精進 學以成人；
- 二、金禧同心 致遠健行。

2026-2027中一自行分配學位申請遴選準則

學業表現	50%
面試表現	40%
課外活動表現及得獎獎項	10%

校方將會約見具備音樂卓越表現的申請者，進行樂器演奏的測試，優異者可於面試表現部分，獲得額外的分數。

遞交申請表日期：2026年1月2日至1月16日

於2025年11月15日（六）「中一收生資訊日」後開始派發「中一自行分配學位申請表」。家長亦可自該日起，到本校索取申請表，或瀏覽學校網頁，按超連結下載申請表：<http://www.twpchcymc.edu.hk>

遞交文件：

- 本校之中一入學申請表格；
 - 教育局之中一自行分配學位申請表格（請在存根內供家長填寫「申請中學名稱」欄上寫上「荃灣公立何傳耀紀念中學」）；
 - 小四（上、下學期）、小五（上、下學期）、小六（上學期）成績表影印本；
 - 已於申請表格內填寫之獎項、課外活動及社區服務的獎狀或證明書影印本（獲獎或參與活動日期需由2023年9月1日起至2025年12月31日止）。所附資料，須力求簡潔，以不超過10張A4紙（雙面）為限（包括小學四年級至六年級成績表影印本）；
 - 貼妥郵票\$2.2之回郵信封壹個。
- f. 除了於辦公時間內到本校校務處遞交紙本申請外，也可透過「中一派位電子平台」遞交申請表：如家長已登記成為「中一派位電子平台」用戶，並以「智方便+」綁定帳戶，可透過「中一派位電子平台」遞交自行分配學位申請。透過「中一派位電子平台」遞交申請表者，將會經申請者提供的電郵地址，獲得面試通知。
- * 無論申請人有關申請是以紙本遞交或透過「中一派位電子平台」遞交，只可以向不多於兩所參加派位的中學申請。如申請人向多於兩所參加派位中學申請自行分配學位，其子女的自行分配學位申請將會作廢。

